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 Српски члан Председништва БиХ Милорад Додик изјавио је да нико од три народа у
БиХ не планира дестабилизацију земље, већ да је уверен да ће у БиХ ове године бити
више медјусобног уважавања и сарадње.

  

  На пријему у седишту Републике Српске у Источном Сарајеву, поводом Божића по
јулијанском календару, Додик је рекао да би се увек требало присетити порука
хришћанства о миру и толеранцији, без обзира на веру и нацију.   

„Ми у БиХ пролазимо кроз тешко и турбулентно време. Било је периода сукоба и
страдања. Морамо након тих сукоба, без обзира колико били тешки, да наставимо да
живимо једни поред других“, истакао је он.

  

Додик је додао да БиХ, „уместо жртава, треба да броји успехе, пројекте и да се весели
сваком напретку, сваком новом детету које додје на свет, и да постоји гаранција за
стабилан и миран живот“.

  

Рекао је и да је политика Републике Српске – политика мира и стабилизације.

  

„Не игноришемо чињенице, поштујемо међународно право, а то је да је БиХ састављена
од два ентитета и три констутитивна народа. Потреба за уважавањем је темељ БиХ“,
казао је он.
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Додик је оценио да је у БиХ прошло „време међународног интервенционизма“ и поновио
свој захтев за укидање мандата високом представнику у БиХ.

  

Нагласио да европски пут БиХ није у питању: „Европа јесте они што БиХ жели, али исто
тако желимо да будемо више уважени од те исте Европе. Не можемо чекати превише,
без обзира на компликоване процедуре које нас чекају“ – рекао је Додик.

  

Захвалио је САД, Кини и Русији за подршку БиХ и РС, као и Србији и Хрватској,
изразивши наду да ће Хрватска која у првој половини ове године председава ЕУ, помоћи
приближавање БиХ ЕУ.

  

Додик се у говору осврнуо и на Црну Гору оценом да тамошња власт „настоји да отме
имовину“ Српске православне цркве (СПЦ), а затим упозорио да, како је казао, „бога још
нико није победио“.

  

Пријему су присуствовали највиши званичници РС, српски представници у органима БиХ,
делегација ХДЗ БиХ с Драганом Човићем на челу, те амбасадор Русије у БиХ Петар
Иванцов.

  

На пријему нису бии лидери опозиционих странака у РС, нити представници бошњачких
странака из Федерације БиХ.

  

(Бета)
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